
Nijverdal 15 november 2016 

Aan het college van B&W van de gemeente Hellendoorn. 

Copy: bestuur wijkvereniging Groot Lochter. 
Copy: Gemeenteraad van de gemeente Hellendoorn. 
Copy: Bewoners Beethovenlaan. 

Van: 

Geachte college, 

G E M E E N T E 16INK13180 
Behand.: 

1 5 N O V 2 0 1 6 

. Í J " ^ -
Werk or.. 
Kopie aan: 
Archief D1N. reeks i v î Ver Ir -

Met gelijktijdige intrekking van het bezwaarschrift van de Werkgroep Beethovenlaan aan de Regge (dd. 
1 november 2016 ingediend), maak ik op persoonlijke titel bij deze bezwaar tegen het aanwijzen van het 
voetpad/hondenlosloop gebied langs de Regge/Beethovenlaan tot onver(p)licht fietspad zoals 
aangekondigd in het Staatsblad van \Ķ oktober 2016; en wel om de volgende redenen. 

Het bestaande voetpad/hondenlosloopgebied wordt druk gebruikt door wijkbewoners uit Groot Lochter 
en de omliggende wijken en ligt midden in de bebouwde kom. Niet alleen mensen met een hond komen 
daar, maar ook met mensen die daar gewoon lekker wandelen. Er zijn meer mensen die daar wandelen 
dan mensen die daar (al of niet hard) fietsen. 

Het gebied is een hondenlosloopgebied. Spelende honden letten niet op fietsers. 

Er wordt vooral in het weekend veel gewandeld door families met vaak kleine kinderen. 

In 2013/2014/2015 heeft de Groep Beethovenlaan aan de Regge geprotesteerd tegen de plannen van Ter 
Steege met betrekking tot nieuwbouw in en om de Regge. 
In samenwerking met de wijk Groot Lochter en de bewoners van Erve Boomcate hebben zij een 
alternatief plan ingediend. 

In het oorspronkelijke plan "Nijverdal aan de Regge" zou het voetpad/hondenlosloopgebied ook al plaats 
maken voor een fietspad. In het alternatieve plan dat zij hebben ingediend heeft de Werkgroep Regge 
voorgesteld het fietspad aan de westkant van de Regge te leggen en het bestaande voetpad/ losloopgebied 
voor honden te handhaven. Mede ook om ecologische redenen. 
Dit alternatief is in 2015 door de raad overgenomen met het verzoek aan B&W bij wijzigingen in het 
gebied in overleg te gaan met de bewoners. 

Er is op geen enkele wijze contact opgenomen met mij om te overleggen, zelfs niet nadat ik eind 2015 
protesteerde tegen het gebruik van het voetpad als knooppuntroute. Ondanks de vraag van wethouder 

aan enkele ambtenaren om contact met mij op te nemen, is dat nooit gebeurd. Tijdens de 
lopende bezwaarprocedure en dus zonder een besluit van de Gemeenteraad zijn de nodige aanpassingen 
reeds uitgevoerd. 
Ik vraag me af of hier de rechten van inwoners worden genegeerd. Daarnaast vraag ik mij af of de Raad 
van dit handelen op de hoogte is. 

Ik zie de noodzaak om van het voetpad een fietspad te maken niet in. 
Er zijn voldoende alternatieven om aan de bezwaren tegemoet te komen, zoals: 

Het bestaande voetpad handhaven alleen die voorzien van een bord 
'Fietsers te gast'. Deze constructie wordt ook op het Keizerserf toegepast. 
Het voetpad handhaven en de knooppuntenroute over de verharde 
Beethovenlaan leiden. 
Aan de westkant van de Regge een fietspad aanleggen. 

Ik begrijp best dat er over het voetpad in de huidige situatie incidenteel wordt gefietst, maar het gaat mij 
te ver om er direct een fietspad van te maken, omdat de Regio Twente dat graag wil. 



Ik ben altijd bereid tot overleg en wil graag mijn voorstellen met u doornemen. 

Met vriendelijke groet 


